
Swarzędz, dnia 26.11.2024 r. 

Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach 
oraz o udzielonych odpowiedziach. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące zapytania i interpelacje radnych:

1. Zapytanie  radnego  Zbigniewa  Talagi  w  sprawie  możliwości  wykorzystania  w 
systemie komunikacji miejskiej pętli autobusowej Poznań Franowo – radny otrzymał 
odpowiedź.

2. Interpelacja radnego Adriana Senyka w sprawie przyjęcia Programu „Swarzędzka 
Karta Mieszkańca’ – radny otrzymał odpowiedź.

3. Zapytanie  radnego  Zbigniewa Talagi w sprawie sposobu wydatkowania środków 
finansowych  na  zajęcia  rewalidacyjne  i  nauczanie  indywidualne  w  szkołach 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Swarzędz.

4. Zapytanie  radnego  Adriana Senyka w sprawie działań podjętych przez UMiG w 
Swarzędzu a Inwestorem odnośnie wybudowania ul. Mokrej z trwałej nawierzchni 
zgodnie z wydanymi warunkami.

5. Zapytanie  radnego  Dawida  Książkiewicza  w  sprawie  możliwości  wyznaczenia 
czasowych miejsc postojowych do 1 godziny w strefie płatnego parkowania – radny 
otrzymał odpowiedź.

Sporządziła:

Hanna Mełeń


